
Protokoll från Årsstämma Tådås Väg och Samfällighetsförening 2021

Datum: 2021-09-04

Plats: Missionskyrkan Kyrkefjäll

Närvarande: 24 röstberättigade, varav 6 fullmakter

Mötet öppnas av ordförande Clas Gunnarsson. 

1 Val av ordförande till stämman

• Till ordförande för stämman valdes Helena Jakobsen

2 Justering av Röstlängd

• Stämman godkände röstlängden och lade den till handlingarna.

3 Mötets stadgeenliga utlysande

• Stämman godkände mötets stadgeenliga utlysande.

4 Val av sekreterare för stämman

• Till sekreterare för stämman valdes Jan Dahlström.

5 Val av två justeringsmän, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och rösträknare

• Till justeringsmän, valkontrollanter och rösträknare valdes Gerd Kilnäs o Samuel  Bervebrink. 

6 Styrelsens och revisorernas berättelse, fastställande av resultat- och balansräkning

• Årsberättelsen och fastställande av resultat- och balansräkning godkändes av stämman. 

7 Ansvarsfrihet för styrelsen

• Revisorernas berättelse och ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 
godkändes av stämman. 

8 Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna      

• Uppföljning av Motion från Styrelsen 2020 som föreslår följande tillägg till punkt 9 i 
ordningsreglerna. Tillägget beslutades bli permanent i våra regler. 

Medlem som inte kan närvara på ordinarie arbetsdag skall ges möjlighet att utföra ett av 
styrelsen beslutat uppdrag vid annat tillfälle. När medlemmen utfört sitt tilldelade uppdrag 
rapporterar han/hon detta till styrelsen som skall godkänna arbetsuppgiften.    



• Motion från Margareta Linneroth Eriksson o Ronny Eriksson angående restaurering o 
underhåll i hagen i Hammardalen.

◦ Kommentar från styrelsen. Styrelsen har en underhållsplan för hagen som också 
återfinns på föreningens aktivitetslista. Får kommer finnas i hagen nästa sommar, 
precis som i år. Diskussion pågår om att även ha hästar i hagen nästa sommar.  
Hans Lillevang och Jan-Åke Axelsson kommer fortsätta ta ned uppmärkta träd. 
Trädgruppen leder arbetet. 

• Motion från Eva Dahlström. Anlägga boulebana Nedre Tådås.

◦ Kommentarer: Föreningen borde inte lägga pengar på detta. Detta är en väldigt 
bra ide att få bättre gemenskap inom föreningen. Vi har inte satsat något på 
medlemmarna på ett bra tag. Vi har pengar för detta. 

Stämman biföll motionen. Arbetsgrupp; Eva Dahlström, Göran Hernefors  o Roger 
Jonsson

• Motion från Clas Gunnarsson. Styrelsens protokoll mailas ut som pdf till föreningens 
medlemmar.  

◦ Stämman biföll motionen. Skicka ut ett sms för  att säkerställa att vi har rätt 
mailadresser.  Ansv: Jan Dahlström.

9 Avsättning till underhålls- och förnyelsefond.   

• Stämman beslutade att inte göra några avsättningar. 

10 Ersättning till styrelsen och revisorerna.  
• Stämman beslutade att ersättning till styrelse, revision, valberedning och områdesansvariga 

ska vara enligt budgetförslaget för 2021-2022. Fördelningen hanterar styrelsen själva.     

11 Styrelsens förslag till budget, avgiftsreduktion pga utfört arbete samt debiteringslängd

• Styrelsen har inför årsmötet tagit fram förslag till budget och debiteringslängd. 

•  Styrelsens förslag till budget, debiteringslängd godkändes av stämman.  

• Avgiftsreduktion pga arbete. De medlemmar som deltar vid en eller två arbetstillfällen, 
eller ihop med styrelsen överenskommen arbetsutgift får detta år lägre årsavgift. 
Storleken på reduktionen fastställdes till:

• Permanentboende  500 :- / tillfälle

• Fritidsboende 350 :- / tillfälle

• Obebyggd tomt 100 :- / tillfälle

• Utskick av avgift till medlem sker under vecka 36 med sista betalningsdag till föreningen 
2021-09-30 (vecka 39).



12 Val av Ordförande, Ledamöter och Suppleanter

• Clas Gunnarsson valdes till ordförande på 2 år (omval).

• Roger Jonsson, Pär Svensson o Arly Jakobsen valdes till ordinarie ledamot på 2 år (omval).    

•  Thomas  Wallroth (nyval) , Hans-Göran Hermansson (omval) o Mikael Jirblom (omval) valdes
till suppleant på  1 år.

13 Val av revisorer och suppleanter

Stämman beslutade enligt valberedningens förslag att välja:

• Gunilla Jägemalm  o Susann Agerlid som ordinarie revisorer för 1 år (omval)

• Gunnar Sahlström som revisorssuppleant för 1 år (omval).

14 Fråga om val av valberedning

Stämman valde:  

• Solveig Norrman o Britt-Marie Hermansson till valberedning för 1 år (omval).

15 Övriga frågor

• Eldning på midsommarängen. Vi har ett gammalt beslut att inte elda på midsommarängen. 
Bengt Hansson o Bosse Garton gör en koll angående vattenledningar. Om det kan 
säkerställas att vi inte har några ledningar vid eldningsområdet tillåter vi eldning på platsen. 
Rapport till styrelsen. 

• Bäckföreningen. Det finns en bäckförening ”Avdikningsföretaget för Sältebo-Tådås-Kyrkofjäll, 
Valsäng och Brog i Tjörns kommun” som hanterar Mabäckens avrinningsområde (inkl bäcken
Nedre Tådås).  Styrelsen kontaktar denna för att diskutera ev åtgärder pga de stora skyfall vi 
hör mer och mer om. 

• Vi köper in en ny spegel till Snäckvägen.
• Alla som har förslag på aktiviteter inom området är välkomna att höra av sej till 

Trivselgruppen. Är någon intresserad att vara med i Trivselgruppen, tveka inte att höra av 
dej.

• Vi kommer utlysa en tävling att bygga fågelholkar. Bästa fågelholk vinner. Mer info kommer 
på www.tadas.se och på anslagstavlorna. 

16 Meddelande om tid och plats för stämmoprotokollets tillgänglighet

• Beslutades att årsmötesprotokollet skall finnas tillgängligt stadgeenligt inom två veckor d.v.s. 
senast 2020-09-18 på anslagstavlor, hemsidan samt skickas ut till de som har sagt OK att 
använda mail för kommunikation med föreningen. 

17 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

         Tådås 2021-09-04

Original signerat Original signerat

Jan Dahlström Helena Jakobsen

Sekreterare Ordförande



Justeras

 Original signerat  Original signerat

Gerd Kilnäs Samuel Bervebrink                 


